

## PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 209 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. Notwithstanding sections 36 and 63 of the *Public Service Act*, the Public Service Commissioner may, under such circumstances as he or she considers appropriate, permit a classification or reclassification of a position to take effect on a date earlier than that provided under sections 36 and 63 of the Act.

2. Where the Public Service Commissioner permits a classification or reclassification of a position to take effect on a date earlier than that provided in the Act, the affected sections of the Act do not apply to such a case.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 22 day of December, 1997.

---

Commissioner of the Yukon

## LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 209 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète ce qui suit :

1. Par dérogation aux articles 36 et 63 de la Loi, le commissaire peut, dans les circonstances qu'il estime appropriées, permettre que la classification ou la reclassification d'un poste prenne effet à une date antérieure à celle prévue aux articles 36 et 63 de la Loi.

2. Lorsque le commissaire permet qu'une telle classification ou reclassification prenne effet à une date antérieure à celle prévue à la Loi, les articles pertinents de cette dernière ne s'appliquent pas à une telle décision.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 22 décembre 1997.

---

Commissaire du Yukon